

Package insert

Packungsbeilage

Aa-Immune Special 30 ml

Englisch

[Für Deutsch hier klicken](#)

Composition:

20 soluble natural amino acids: histidine, glycine, methionine, et al.; natural vitamins: A, B1–B12, E, C, D; flavonoids, humic and fulvic acids, nitrogen (N), phosphorus (P), potassium (K); trace elements: Mn, Cu, B, Zn, I, Mg etc.

Contraindications:

Side effects have not been identified except short-term aggravation of previous illnesses.

Important notice:

Keep Aa-Immune Special out of the reach of children. During pregnancy and breastfeeding period consult your doctor or healthcare provider. Store in a cool, dry place or in the refrigerator. Do not use after the expiry date which is stamped onto the product.

What is Aa-Immune Special?

Aa-Immune Special is a dietary supplement for maintaining health or well-being. The natural ingredients contained in the Elixir exert their biological regulatory activity selectively: in a sick organism their regulatory function is very high, in a healthy organism almost neutral.

Areas of application:

Aa-Immune Special Elixir can be used for the prevention and treatment of the widest range of diseases and disorders:

- Insidious poisoning caused by toxic substances, either taken in from the environment or developed within the body as a result of metabolic diseases
- Alcohol and drug poisoning
- Intake of radionuclides (e.g. radioactive contrast agents)
- Immunodeficiency
- Allergies
- Infectious and toxic hepatitis, cholecystitis, malaria
- Inflammatory diseases of the stomach and intestines; gastritis, colitis
- Diabetes
- Sexually transmitted diseases

- Enterocolitis, intestinal infections, food poisoning
- Gastric ulcer und duodenal ulcer
- Leukopenia, diverse kinds of anemia
- Deranged protein metabolism and enzyme function (fermentopathy)
- Diseases of the circulatory body with lipid disorders
- Inflammatory diseases of the skin

Dosage guideline:

Aa-Immune Special Elixir is meant for preventing diseases, not combatting them, and for strengthening the immune system.

If not prescribed differently, please follow the recommendations below. The treatment is divided into three phases:

Phase 1 (duration: 45 days)

Age	5–12 years	12–18 years	18–40 years	40–60 years	above 60 years
Day 1–7	2 drops*	2 drops**	4 drops***	2 drops***	1 drop***
Day 8–14	3 drops*	3 drops**	5 drops***	3 drops***	2 drops***
Day 15–21	4 drops*	5 drops**	6 drops***	5 drops***	2 drops***
Day 22–28	5 drops*	6 drops**	7 drops***	6 drops***	3 drops***
Day 29–45	6 drops*	7 drops**	8 drops***	7 drops***	4 drops***

* Take Elixir in 100 ml of water. Drink 3 times daily, 20–30 before meals. Make sure to drink at least one liter of water in the course of the day.

** Take Elixir in 200 ml of water. Drink 3 times daily 20–30 minutes before meals. Make sure to drink at least one liter of water in the course of the day.

*** Take Elixir in 200 ml of water. Drink 3 times daily 20–30 minutes before meals. Make sure to drink at least two liters of water in the course of the day.

Important notice: If in the course of the treatment previous illnesses resurge, reduce the dosage by half until the symptoms leave. Then increase it again according to the dosage guideline.

Pause for 10 days until phase 2. In case a sick organ starts to hurt again during the break, start phase 2 immediately.

Phase 2 (duration: 30 days)

Day	Age				
	5–12 years	12–18 years	18–40 years	40–60 years	above 60 years
Day 1–2	3 drops*	3 drops **	5 drops **	4 drops ***	2 drops ***
Day 3–5	4 drops *	4 drops **	6 drops **	5 drops ***	3 drops ***
Day 6–7	5 drops *	6 drops **	7 drops **	6 drops ***	4 drops ***
				Day 8–9 7 drops ***	Day 8–9 4 drops ***
Day 8–30	6 drops *	7 drops **	8 drops **	Day 10–30 8 drops ***	Day 10–30 5 drops ***

* Take Elixir in 100 ml of water. Drink 3 times daily, 20–30 before meals. Make sure to drink at least one liter of water in the course of the day.

** Take Elixir in 200 ml of water. Drink 3 times daily 20–30 minutes before meals. Make sure to drink at least one liter of water in the course of the day.

*** Take Elixir in 200 ml of water. Drink 3 times daily 20–30 minutes before meals. Make sure to drink at least two liters of water in the course of the day.

Important notice:

If you take any daily pharmaceutical medications (except hormones), reduce their daily dosage after the 10th day by 25%. After the 20th day, reduce it again by 25% so that the medication is now reduced to half of the original dose.

Pause for 10 days until phase 3. If in the course of the treatment previous illnesses resurge, reduce the dosage by half until the symptoms leave. Then increase it again according to the dosage guideline. If the sick organ starts to hurt again during the break, start phase 3 immediately.

Phase 3 corresponds with phase 1:

Phase 3 (duration: 45 days)

Age	5–12 years	12–18 years	18–40 years	40–60 years	above 60 years
Day 1–7	2 drops*	2 drops**	4 drops***	2 drops***	1 drop***
Day 8–14	3 drops*	3 drops**	5 drops***	3 drops***	2 drops***
Day 15–21	4 drops*	5 drops**	6 drops***	5 drops***	2 drops***
Day 22–28	5 drops*	6 drops**	7 drops***	6 drops***	3 drops***
Day 29–45	6 drops*	7 drops**	8 drops***	7 drops***	4 drops***

* Take Elixir in 100 ml of water. Drink 3 times daily, 20–30 before meals. Make sure to drink at least one liter of water in the course of the day.

** Take Elixir in 200 ml of water. Drink 3 times daily 20–30 minutes before meals. Make sure to drink at least one liter of water in the course of the day.

*** Take Elixir in 200 ml of water. Drink 3 times daily 20–30 minutes before meals. Make sure to drink at least two liters of water in the course of the day.

Inhaltsstoffe:

20 lösliche natürliche Aminosäuren: Histidin, Glyzin, Methionin, u. weitere, natürliche Vitamine: A, B1-B12, E, C, D, Flavonoide, Huminsäure, Fulvinsäuren, Stickstoff, Phosphor, Kalium; Spurenelemente: Mn, Cu, B, Zn, I, Mg usw.

Gegenanzeigen:

Es wurden keine Nebenwirkungen festgestellt, ausser kurzzeitige Erstreaktionen (Wiederaufflackern alter Erkrankungen).

Wichtige Hinweise:

Halten Sie das Mittel ausserhalb der Reichweite von **Kindern**. Während der **Schwangerschaft** und in der **Stillzeit** halten sie Rücksprache mit Ihrem Arzt oder Therapeuten. An einem kühlen, trockenen Ort oder im Kühlschrank lagern. Nicht mehr nach Ablauf des Verfalldatums verwenden (siehe Produkt-Aufdruck).

Was ist Aa-Immune Special?

Aa-Immune Special ist ein Nahrungsergänzungsmittel zur Erhaltung der Gesundheit. Das Elixier beinhaltet natürliche Wirkstoffe, die ihre biologische regulatorische Aktivität selektiv ausüben: In einem kranken Organismus wirken sie stark regulativ. In einem gesunden Organismus verhalten sie sich nahezu neutral.

Anwendungsbereiche:

Das Aa-Immune-Special-Elixier kann als Unterstützung der Prävention und Behandlung der verschiedensten Krankheiten und Störungen verwendet werden:

- Vergiftung aufgrund von toxischen Stoffen, aufgenommen aus der Umwelt oder im Körper selbst gebildet infolge von Stoffwechselerkrankungen
- Alkohol- und Drogenvergiftung
- Einnahme von Radionukliden (z.B. radioaktive Kontrastmittel)
- Immunschwäche
- Allergien
- Infektiöse und toxische Hepatitis, Cholezystitis, Malaria
- Entzündliche Erkrankungen des Magens und des Darms; Gastritis, Kolitis
- Diabetes
- Sexuell übertragbare Krankheiten
- Enterokolitis, Darminfektionen, Lebensmittelvergiftung
- Magengeschwür und Zwölffingerdarmgeschwür
- Leukopenie, diverse Arten von Anämie
- Störungen des Proteinstoffwechsels und der Enzymfunktionen (Fermentopathie)
- Erkrankungen des Blutkreislaufs mit Fettstoffwechselstörungen
- Entzündliche Erkrankungen der Haut

Anwendung:

Die Einnahme des Elixiers dient nicht zur Bekämpfung von Krankheiten, sondern nur zur Prävention und zur Stärkung des Immunsystems.

Falls von Ihrem Arzt/Therapeut nicht anders verordnet, können Sie sich an diesen Richtwerten orientieren:

Die Kur ist in 3 Phasen unterteilt.

Phase 1 (Dauer: 45 Tage)

Alter	5–12 Jahre	12–18 Jahre	18–40 Jahre	40–60 Jahre	über 60 Jahre
1.–7. Tag	2 Tropfen*	2 Tropfen **	4 Tropfen ***	2 Tropfen ***	1 Tropfen ***
8.–14. Tag	3 Tropfen *	3 Tropfen **	5 Tropfen ***	3 Tropfen ***	2 Tropfen ***
15.–21. Tag	4 Tropfen *	5 Tropfen **	6 Tropfen ***	5 Tropfen ***	2 Tropfen ***
22.–28. Tag	5 Tropfen *	6 Tropfen **	7 Tropfen ***	6 Tropfen ***	3 Tropfen ***
29.–45. Tag	6 Tropfen *	7 Tropfen **	8 Tropfen ***	7 Tropfen ***	4 Tropfen ***

* Elixier in 100 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken.

Ausserdem dringend 1 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.

** Elixier in 200 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken.

Ausserdem dringend 1 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.

*** Elixier in 200 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken.

Ausserdem dringend 2 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.

Achtung: Falls während der Kur alte Erkrankungen wieder auftreten, sollte die Dosierung auf die Hälfte reduziert und dann wieder laut Empfehlungen gesteigert werden.

Einnahmepause: 10 Tage bis zur Phase 2

Falls in der Pause das kranke Organ wieder zu schmerzen beginnt, kann die Pause unterbrochen und mit der Phase 2 begonnen werden.

Phase 2 (Dauer: 30 Tage)

Alter	5–12 Jahre	12–18 Jahre	18–40 Jahre	40–60 Jahre	über 60 Jahre
1.–2. Tag	3 Tropfen*	3 Tropfen **	5 Tropfen **	4 Tropfen ***	2 Tropfen ***
3.–5. Tag	4 Tropfen *	4 Tropfen **	6 Tropfen **	5 Tropfen ***	3 Tropfen ***
6.–7. Tag	5 Tropfen *	6 Tropfen **	7 Tropfen **	6 Tropfen ***	4 Tropfen ***
				8.–9. Tag 7 Tropfen ***	8.–9. Tag 4 Tropfen ***
8.–30. Tag	6 Tropfen *	7 Tropfen **	8 Tropfen **	10.–30. Tag 8 Tropfen ***	10.–30. Tag 5 Tropfen ***

* Elixier in 100 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken.

Ausserdem dringend 1 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.

** Elixier in 200 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken.

Ausserdem dringend 1 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.

*** Elixier in 200 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken.

Ausserdem dringend 2 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.

Achtung:

Sollten Sie täglich pharmazeutische Medikamente einnehmen, so reduzieren Sie deren tägliche Dosis (außer bei Hormonen) ab 10. dem Kur-Tag um 25%. Reduzieren Sie ab dem 20. Tag die täglich eingenommenen Medikamente nochmals um weitere 25%. In anderen Worten: ab hier sollten die zu Beginn der Kur eingenommenen Medikamente auf die Hälfte reduziert werden.

Einnahmepause: 10 Tage bis zur Phase 3

Falls in der Pause das kranke Organ wieder zu schmerzen beginnt, kann die Pause unterbrochen bis die Symptome verschwinden, und mit der Phase 3 begonnen werden.

Phase 3 entspricht Phase 1:

Phase 3 (Dauer: 45 Tage)

Alter	5–12 Jahre	12–18 Jahre	18–40 Jahre	40–60 Jahre	über 60 Jahre
1.–7. Tag	2 Tropfen*	2 Tropfen **	4 Tropfen ***	2 Tropfen ***	1 Tropfen ***
8.–14. Tag	3 Tropfen *	3 Tropfen **	5 Tropfen ***	3 Tropfen ***	2 Tropfen ***
15.–21. Tag	4 Tropfen *	5 Tropfen **	6 Tropfen ***	5 Tropfen ***	2 Tropfen ***
22.–28. Tag	5 Tropfen *	6 Tropfen **	7 Tropfen ***	6 Tropfen ***	3 Tropfen ***
29.–45. Tag	6 Tropfen *	7 Tropfen **	8 Tropfen ***	7 Tropfen ***	4 Tropfen ***

* Elixier in 100 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken. Ausserdem dringend 1 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.

** Elixier in 200 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken. Ausserdem dringend 1 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.

*** Elixier in 200 ml Wasser auflösen und drei Mal täglich 20-30 Minuten vor dem Essen trinken. Ausserdem dringend 2 Liter Wasser über den Tag verteilt trinken.